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Referat fra skolebestyrelsesmøde 
 
 
 

 
Nummer: 24 
 

Data om mødet 
 
Dato: Tirsdag d. 16.01.24 
 

Tid: kl. 16.30 - 18.30 

Sted: Personalerummet eller 
kontoret 
 
 

 
AFBUD:  
Louise 
Lotte 
Konrad 

Mødedeltagere:  
Forældrerepræsentanter: 

Ida Awesome Østergaard (IAØ) formand, Louise Brandt Olsen (LBO) næstformand, Lotte Stampe (LS), Franz 

Lillebæk Dam (FLD), Ida Zirle Munch Jacobsen (IZMJ) 

Medarbejderrepræsentanter: 

Marianne Ahrenkiel Nielsen (MA), Tania Hav Kidmose (TAK) 

Elevrepræsentanter:  

Veronica (V). Konrad (K) 

Ledelsesrepræsentanter: 

Eva Hindsgavl Brink (EB), skoleleder, Hanne Otte (HO) souschef 

Kamilla Burla (KB) deltager til og med punkt 4. 

 

 
 

Punkt Mål* Tid Ejer Emne 
Delmål/formål/uddybende 

forklaring 
Referat 

1 B 16.30 IAØ Valg af mødeleder  Hanne er valgt 

2 B 16.30 Mødeleder 
Godkendelse af referat fra sidste 
møde 

Dette sker så vidt muligt skriftligt, 
via mail mellem møderne.    

Referatet er ved en fejl ikke sendt 
ud, det er derfor ikke godkendt. 
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Referatet er godkendt Vi godkender i Aulatråden, hvor 
referatet er sendt ud i. 

3 B 16.30 Mødeleder 

Godkendelse af dagsorden 
 

Det anbefales, at væsentlige 
ændringer til dagsorden 
fremsendes til formandskabet 
inden mødet. 

Godkendt 

4 O 16.35 EB 

Præsentation af Kamilla Burla Kamilla er ansat som 
afdelingsleder for udskolingen. 
Kamilla præsenterer sig selv. 

Kamilla fortalte om sig selv og sin 
første tid på skolen. 

5 O 16.45  

Orientering fra… a. Leder  

b. Personale  

c. Formandskabet  

d. Elever/elevråd 

 

a. Vi er på skolen optaget af, 
hvordan vi forbedrer 
forældremøder og 
formulering af 
mobiltelefonpolitik. Vi 
samarbejder med 
forvaltningen om 
selvmestring og 
selvtransport, samt elever 
der eventuelt skal udsluses 
til et mindre indgribende 
skoletilbud. Vi er udpeget 
til et fire års forsøg med at 
få en skolesocialrådgiver. 

b. Vi har haft en 
personaledag d. 3. januar, 
hvor alle teamene mødtes. 
Personalet har mødtes i 
forhold til, at vi talte om, 
hvordan teamene kan 
samarbejde på en anden 
måde. 
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c. Skole og forældre har 
udviklet vejledninger til, 
hvordan forældremøder 
kan afholdes på en god 
måde. Ida er udpeget et 
netværk gennem Skole og 
forældre, der arbejder 
med ufrivilligt skolefravær. 

d. Der er talt om idéer til 
fastelavn, bl.a. bedste 
udklædning. 

6 D 17.05 EB 

Skolebestyrelsesvalg foråret 2024 Skolebestyrelsen drøfter proces for 
skolebestyrelsesvalget som afholdes 
i juni mhp. at sikre at forældre stiller 
op til skolebestyrelsen og sikre en 
høj stemmeprocent til valget.  

 
Vi har et planlagt forældremøde d. 
11.04.24. 
Vi har bestilt et fælles foredrag for 
forældre og personale vedr. digital 
dannelse. Er der plads til også at 
have et punkt om 
skolebestyrelsesvalg? Eller skal vi 
finde en anden dato? 

Der er tre ledige pladser til foråret. 
Det er vigtigt at få talt om 
skolebestyrelsesvalget på et 
tidspunkt, hvor vi er så mange som 
muligt. Der skal laves reklame for 
valget. Vi skaber plads på det 
forældremøde, så der også er 
muligt at orientere om valget. Vi 
kan udvide forældremødet med ½ 
time – til kl. 20. Der skal også være 
tid til skolebestyrelsens årlige 
beretning. Vi kan også bruge tiden 
i grupperne på forældremødet. Det 
er en god idé med forvaltningens 
valgmaterialer med plakater osv. Vi 
kan også skrive ud, lave lidt 
morgencafé, fysisk folder med 
hjem i tasken.  
Når materialet og tidsplanen fra 
forvaltningen kommer, tager vi 
endeligt stilling. 
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7 D/B 17.20 EB 

Ønsker til budget for 2024 Inden budgettet skal lægges, kan 
skolebestyrelsen komme med input 
i ft. Prioriteringer til økonomien.  
Fra et tidligere 
skolebestyrelsesmøde, har vi 
besluttet, at skolebestyrelsen skal 
tage stilling til, om vi fortsat skal 
prioritere lejrskoler. 

Eva refererede fra MED’s 
anbefalinger til budgettet. Det var 
anbefalingen at prioritere 
kompetenceudvikling for 
personalet, spare på lejrskole og 
erstatte af et andet attraktivt 
tilbud til eleverne i udskolingen. 
Der er forældrerepræsentanter, 
der synes det er vigtigt at 
prioritere lejrskoler, da det er en 
spændende oplevelse for eleverne. 
Børnene fortæller, at de glæder 
sig. Det er en god idé at vurdere, 
hvornår og hvordan der skal 
vikardækkes. Skoleledelsen vil 
have ført til referat at de 
anbefaler, at vi ikke prioritere 
lejrskoler. Personalet vil have ført 
til referat, at lejrskoler ikke må 
prioriteres over 
kompetenceudvikling af 
personalet. 
Forældrerepræsentanterne ønsker 
at aktiviteter til lejrskole el.l. 
prioriteres i budgettet, men 
konceptet for lejrskole kan evt. 
tænkes på en ny måde.  
Vi tager endeligt stilling, når 
budgettet er lagt og skal 
godkendes på et 
skolebestyrelsesmøde. 

  17.40  
 Pause  
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8 D 17.50 EB/HO 

Ufrivilligt skolefravær Skolens ledelse kommer med en 
orientering om, hvordan skolen 
følger op på fravær generelt, og 
hvordan der arbejdes for at få 
elever med højt fravær mere i skole. 
 
Skolebestyrelsen drøfter, hvad der 
skal prioriteres, og kommer med 
input til, hvad skolen kan arbejde 
videre med. 
 
Bilag 

Punktet er udskudt til et 
kommende møde. 
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O 18.20 Alle 

Evt.  • Der efterspørges hvilke 
møder Marie deltager i 
forhold til forældrerådets 
opgaver. Det fremgår af 
årshjulet. 

• Der efterspørges om der er 
datoer for de punkter der 
skal tages op på 
skolebestyrelsesmøder i 
løbet af året. Der er ikke 
faste datoer, men vi tager 
det løbende. Det er ikke 
sikkert vi når alle 
punkterne. 

• Hvordan håndteres 
hvis/når 7. klasses elever 
skal i praktik. Ledelsen er 
med indover. 

• Mobiltelefonpolitik er 
under udarbejdelse. 
Skolebestyrelsen vil blive 
inddraget. 
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• Skoleudviklingssamtale d. 
03.09.24 kl. 9-11 

    

Punkter til kommende møder • De timeløse 

fag/obligatoriske emner, 

herunder Uge sex – 

sundhed, familie og hvad 

gør vi på skolen 

• Screening af højt begavede 

børn 

• Opfølgning og 

implementering af 

udvidelsen af skolen 

• Sundhed på skolen 

• Princip for 

medicinhåndtering 

• Elevrådet 

• Mobilpolitik – jvf 

ordensregler og udmelding 

fra børneungeborgmester. 

• Madskolen  

• Opfølgning på 

skoleudviklingssamtalen 

(maj) 

• Forældremøder 

• Modtagelse af nye 

elever 

• Skolehjemsamarbejde 
(oktober) 

• Ufrivilligt skolefravær (udsat 
fra januar) 
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* O: orientering    D: drøftelse    B: beslutning  


